
  

Sammanträdesprotokoll 
2024-11-20 

 

Fritidsnämnden 

Tid: Onsdagen den 20 november 2024 kl. 13:15-16:15 

Plats: Esplanaden, Länken 3 trappor, Stadshuset 

Beslutande: Ari Leinonen (S), ordförande 
Joline Göttfert (M), vice ordförande 
Sylvi Lundberg (S), tjänstgörande ersättare för Åsa Heikka (S) 
Bengt Holm (S) 
Olivia Lundgren (S) 
Anders Hägglund (S) 
Roger Persson (M) 
Christer Lindvall (M) 
Lennart Arvidsson (V) 
Solveig Granberg (C) 
Johan Asplund (MP) 

Övriga deltagare: Se sidan två 

Utses att justera: Joline Göttfert (M) 
  

 

Sekreterare: Digital signatur      §§ 64-71 

 Elisabeth Anttu 

 

Ordförande: Digital signatur    

 Ari Leinonen (S) 

 

Justerare: Digital signatur    

 Joline Göttfert (M) 

 

 

 BEVIS 

Justerat protokoll har offentliggjorts genom anslag 
 

Organ: Fritidsnämnden 

Sammanträdesdatum: 2024-11-20 

Anslaget har satts upp: 2024-11-27 

Anslaget tas ner: 2024-12-19 

Förvaringsplats: Fritidsförvaltningen, Umeå kommun 

Underskrift: Digital signatur  
 Elisabeth Anttu
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Övriga deltagare 

 

Ej tjänstgörande ersättare 

Tilda Säfvenberg (S) 

Tommy Udd (S) 

Astrid Gustavsson (S) 

Lars-Olof Uhlin (M) 

Rebecca Lagerstedt (V) 

Malin Forss (C) 

Urban Wikman (L) 

Robert Barkéus (KD) 

 

Tjänstemän 

Stefan Hildingsson, fritidsdirektör 

Anders Linder, verksamhetschef 

Åsa S Boman, verksamhetschef 

Monica Svonni, verksamhetschef 

Matilda Tapani, verksamhetschef 

Monia Sundelin, controller 

Björn Söderbäck, HR-chef del av § 68 

Ida Odeblom, fritidskonsulent § 64-65 

Sara Stenberg, kommunikatör 

Mikael Nordfeldth, personalföreträdare Kommunal 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 

 

Övriga 

Isabell Eriksson, praktikant 
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§ 64 
Diarienr: FN-2024/00006 

Val av justerare, godkännande av dagordning och 

fråga om jäv 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att till justerare av dagens protokoll utse Joline Göttfert (M). 

 

att godkänna sammanträdets dagordning. 

 

att till protokollet notera att ingen person är jävig. 

Ärendebeskrivning 

Eventuella ändringar i nämndens föredragningslista noteras. En jävig 

person får varken delta i handläggningen av ärendet eller närvara vid 

nämndens hantering av ärendet. 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 
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§ 65 
Diarienr: FN-2024/00022 

Bygdemedel 2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att föreslå Länsstyrelsen att bevilja bygdemedel enligt bifogad bilaga. 

Ärendebeskrivning 

Bygdemedel är ersättning till de bygder som påverkats av utbyggnaden av 

vattenkraft. Medel som inte behöver avsättas till rennäringen och till att 

ersätta skador som orsakats av vattenkraften kan sökas av kommuner och 

ideella föreningar. Pengarna ska användas till projekt och investeringar för 

ändamål som främjar näringsliv eller service i bygden eller annars är till 

nytta för denna.  

 

Respektive kommun fastställer en handlingsplan som Länsstyrelsen sedan 

godkänner. I Umeå kommun har beslut av handlingsplanen delegerats till 

fritidsnämnden. I handlingsplanen framgår att föreningar som är 

bidragsberättigade i Umeå kommun kan beviljas stöd. 

 

Prioriterade inriktningar är följande: 

• byggande av anläggning, samlingslokal eller friluftsanläggning i 

föreningsregi och där allmänintresset är starkt  

• generell tillgänglighet i anläggning, samlingslokal eller 

friluftsanläggning i föreningsregi och där allmänintresset är starkt 

• miljöanpassning av anläggning, samlingslokal eller friluftsanläggning 

i föreningsregi och där allmänintresset är starkt  

• större renoveringsinsatser (ej löpande drift/underhåll) i anläggning, 

samlingslokal eller friluftsanläggning i föreningsregi och där 

allmänintresset är starkt 

• insatser för att främja fiske. 

 

Hänsyn ska tas till kommunens övergripande målsättningar. Insatser som 

främjar verksamhet för personer med funktionsnedsättning samt insatser 
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som stimulerar ökad rörelserikedom för barn och ungdomar ska 

prioriteras. Om stöd beviljas till medfinansiering av föreningars projekt, till 

exempel EU-projekt, får dubbelfinansiering inte förekomma. 

 

Tillgängligt beslutsutrymme för 2024 är totalt 1 243 625 kr. 

I förslaget föreslås att fritidsnämnden rekommenderar Länsstyrelsen att 

bevilja 1 176 055 kr. 67 570 kr finns då kvar till nästa år. 

 

Beslut om stöd fattas av Länsstyrelsen efter yttrande från Umeå kommun. 

Beslutsunderlag 

Bilaga: FN Bygdemedel 2024 

Beredningsansvariga 

Ida Odeblom, fritidskonsulent 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Vid ärendets handläggning framkommer att två belopp för Åträskbygdens 

bygdegårdsförening hamnat på fel ställe i bilagan FN Bygdemedel 2024. 

Det står Sökt belopp 409 695 och Kostnader 123 000 och dessa belopp ska 

byta plats med varandra. Förslag till beslut 123 000 är dock korrekt. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden finner att det finns ett förslag beslut. Nämnden beslutar 

enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Länsstyrelsen Västerbotten 

 
 

 

  



Sida 6 av 19 

Umeå kommun Sammanträdesprotokoll 

Fritidsnämnden 2024-11-20 

 

    
Justerares sign:  Utdraget bestyrks: 

 

§ 66 
Diarienr: FN-2024/00047 

Justering av föreningstaxor på Umeå kommuns 

simhallar 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att bidragsberättigade föreningar ska ha rätt till föreningstaxa på Umeå 

kommuns simhallar. 

Ärendebeskrivning 

Vid fritidsnämnden 2015-12-15 (§ 63) fattades beslut om taxor för Navet, 

vilket innebar att föreningar som bedriver simidrott enligt Svenska 

Simförbundets stadgar inom Umeå kommun erhöll rätt till föreningstaxa 

(FN-2015/00251). I en inkommen skrivelse från en förening framförs 

synpunkter att fler föreningar, utöver de som är kopplade till Svenska 

Simförbundet, borde ha rätt till föreningstaxa. Enligt Regler för stöd till 

Umeå kommuns ideella föreningar ska alla bidragsberättigade föreningar 

ha rätt till föreningstaxa i Umeå kommuns lokaler och anläggningar. 

Beredningsansvariga 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Åsa Säfsten Boman, verksamhetschef Bad 

Beslutet ska skickas till 
Ledningsgrupp Bad 

Föreningsbyrån, bidrag och lokalbokning 

Kommunikatörer Fritid 
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§ 67 
Diarienr: FN-2024/00048 

Revidering av riktlinjer för uthyrning av Umeå 

kommuns lokaler och anläggningar 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna revideringen av Mål och kriterier vid fördelning av tider i 

Umeå kommuns lokaler och anläggningar. 

Ärendebeskrivning 

Fritidsförvaltningen har ansvaret för att fördela och hyra ut Umeå 

kommuns lokaler och anläggningar till olika hyresgäster. Med hyresgäst 

avses den part som hyr lokalen, vilket exempelvis innefattar föreningar, 

privatpersoner och företag. Fritidsnämnden fastställer de kriterier som styr 

fördelningen av tider samt beslutar om taxor och avgifter för nyttjandet av 

kommunens anläggningar. 

 

Vid fritidsnämnden 2022-12-14 (§ 82) godkände nämnden riktlinjer för 

uthyrning av Umeå kommuns lokaler och anläggningar (FN-2022/00054). 

Ett förslag har nu lagts fram om att revidera dokumentet Mål och kriterier 

vid fördelning av tider i Umeå kommuns lokaler och anläggningar som är 

en av tre bilagor till dokumentet Riktlinjer för uthyrning av Umeå kommuns 

lokaler och anläggningar. De föreslagna förändringarna innebär att 

rubriken och innehållet som specifikt avser simhallar stryks, eftersom 

simhallar omfattas av rubriken för speciallokaler. 

 

En annan revidering är att Thoren Arena byter namn till Nolia Arena. 

Beslutsunderlag 

Mål och kriterier vid fördelning av tider i Umeå kommuns lokaler och 

anläggningar 
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Beredningsansvariga 

Monica Svonni verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Åsa Säfsten Boman, verksamhetschef Bad 

Beslutet ska skickas till 
Ledningsgrupp Bad 

Föreningsbyrån, bidrag och lokalbokning 

Kommunikatörer Fritid 
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§ 68 
Diarienr: FN-2023/00044 

Verksamhetsplan, budget och internkontrollplan 

2025 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar  

 

att fastställa fritidsnämndens verksamhetsplan för 2025. 

 

att fastställa fritidsnämndens fördelning av budgetram för 2025. 

 

att fastställa fritidsnämndens riskanalys och internkontrollplan för 2025. 

 

uppdra till förvaltningen att analysera varför andelen flickor som besöker 

fritidsgårdar och mötesplatser för unga har minskat, samt ta fram en 

handlingsplan i syfte att få fler flickor som besökare. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M), Christer Lindvall (M) och Solveig 

Granberg (C) reserverar sig till förmån för egna yrkanden, se 

reservationstext under Fritidsnämndens beslutsordning nedan. 

 

Särskilt yttrande 

Lennart Arvidsson (V), se Fritidsnämndens beslutsordning nedan. 

Ärendebeskrivning 

Verksamhetsplan  

I fritidsnämndens verksamhetsplan konkretiseras och beskrivs den styrning 

och planering som är gällande för nämndens verksamheter under 

kommande verksamhetsår. Verksamhetsplanen redogör även för hur 

nämnden avser att följa upp sitt grunduppdrag samt vilka underlag som ska 

användas för att bedöma uppdragets genomförande. 
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Fördelning budgetram 

Av kommunfullmäktige fastställd budgetram för nämnden innefattar 

medelstilldelning för nämndens verksamhet. Budgetramen är en 

nettokostnadsram och har fastställts utifrån nuvarande organisation. För år 

2025 har fritidsnämnden tilldelats en driftram på -158,7 miljoner kronor, 

vilket innebär en ökning om -5,2 miljoner kronor jämfört med år 2024. 

 

Riskanalys och internkontrollplan  

Fritidsnämnden ska, i enlighet med kommunfullmäktiges riktlinjer för 

intern styrning och kontroll samt kommunstyrelsens handledning, upprätta 

en riskanalys och en plan för intern kontroll för det kommande 

verksamhetsåret. Under nämndens sammanträde i oktober genomfördes 

en riskanalys där fyra kontrollområden identifierades som centrala att 

hantera, och riskvärdering utfördes. Förvaltningen har därefter tagit fram 

ett förslag på en handlingsplan för att minimera dessa risker. 

Beslutsunderlag 

Fritidsnämndens verksamhetsplan och budget för 2025 

Fritidsnämndens riskanalys och internkontrollplan för 2025 

Beredningsansvariga 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Monia Sundelin, controller 

Stefan Hildingsson, fritidsdirektör 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Yrkanden 

Joline Göttfert (M) lägger fram yrkanden från Moderaterna och 

Centerpartiet: 

 att konkurrensutsätta driften av nämndens badverksamhet och gym 

 att fritidsgårdar och mötesplatser för unga ska ha en generell övre 

åldersgräns på 19 år 

 att fritidsnämnden avbryter projektet På ungas hemmaplan  

 uppdra till förvaltningen att utreda åtgärder för att säkerställa 

tryggheten i anslutning till idrotts- och fritidsanläggningar 

 att fritidsnämndens arbete med UVTS och nämndens satsningar på 

brottsförebyggande åtgärder ska vila på vetenskaplig grund och 

beprövad erfarenhet. 
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 uppdra till förvaltningen att analysera varför andelen flickor som 

besöker fritidsgårdar och mötesplatser för unga har minskat, samt ta 

fram en handlingsplan i syfte att få fler flickor som besökare. 

 

Lennart Arvidsson (V) – avslag till M och C:s första och andra yrkande, 

bifall till sjätte yrkandet. 

 

Johan Asplund (MP) - avslag till M och C:s första och andra yrkande, bifall 

till sjätte yrkandet. 

 

Bengt Holm (S) – bifall till tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Ari Leinonen (S) – avslag till M och C:s tredje yrkande. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden inleder med att pröva yrkandena från Moderaterna och 

Centerpartiet. 

Avslag mot bifall till första yrkandet. Yrkandet avslås. 

Avslag mot bifall till andra yrkandet. Yrkandet avslås. 

Avslag mot bifall till tredje yrkandet. Yrkandet avslås. 

Avslag mot bifall till fjärde yrkandet. Yrkandet avslås. 

Avslag mot bifall till femte yrkandet. Yrkandet avslås. 

Bifall mot avslag till sjätte yrkandet. Yrkandet bifalls. 

 

Bifall mot avslag till att fastställa fritidsnämndens verksamhetsplan för 

2025. Nämnden bifaller tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Bifall mot avslag till att fastställa fritidsnämndens fördelning av budgetram 

för 2025. Nämnden bifaller tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Bifall mot avslag till att fastställa fritidsnämndens riskanalys och 

internkontrollplan för 2025. Nämnden bifaller tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Ordföranden finner att nämnden beslutat enligt tjänsteskrivelsens förslag 

samt bifallit tilläggsyrkandet om att uppdra till förvaltningen att analysera 

varför andelen flickor som besöker fritidsgårdar och mötesplatser för unga 
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har minskat, samt ta fram en handlingsplan i syfte att få fler flickor som 

besökare. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M), Christer Lindvall (M) och Solveig 

Granberg (C) reserverar sig enligt nedan och i övrigt till förmån för egna 

yrkanden. 

Umeå kommun gör en rad satsningar på brottsförebyggande åtgärder inom 

ramen för Umeå växer tryggt och säkert. Vi ser dock en risk med att medel 

används till åtgärder som saknar koppling till brottsförebyggande åtgärder 

som ger effekt. Det brottsförebyggande arbetet ska vila på vetenskaplig 

grund. När det gäller På Ungas Hemmaplan saknar vi tillräckliga 

utvärderingar av projektets effekter för att kunna förlänga det. Det går att 

läsa att ”genom arvodering av ledare erbjuds möjlighet till ”vita jobb” som 

kan vara en skyddsfaktor mot rekrytering till kriminalitet”. Vi är kritiska till 

upplägget med att arvodera unga i brottsförebyggande syfte. Det är 

givetvis viktigt att unga kommer in på arbetsmarknaden och där är det bra 

om unga får hjälp och stöd med att exempelvis lära sig att skriva CV:n och 

personliga brev. Att nämnden genom arvodering av unga ska förebygga 

brott anser vi inte är lämpligt. 

 

Protokollsanteckning från Vänsterpartiet 

Lennart Arvidsson (V) 

Fritidsnämnden har under flera år dragits med underfinansierade budgetar 

beslutade av kommunfullmäktige. Det har bl.a. gått ut över bidragen till 

våra föreningar. Prisökningar, resor mm har skjutit i höjden och drabbat 

många av våra föreningar. Samtidigt som kommunens hyror av lokaler och 

idrottsanläggningar räknas upp årligen så ligger det lokala aktivitetsstödet 

som riktar sig till barn och ungdomar still. 

 

Sveriges framgångsrikaste fritidsbank blir alltmer trångbodda och behöver 

utvecklas för att nå fler människor i fler stadsdelar. En ny bank på Ersboda 

skulle stärka återbruk och minskad konsumtion. Samtidigt som inte minst 

fler barn och ungdomar skulle ges möjlighet att pröva nya idrotter och 

friluftsaktiviteter. 

 



Sida 13 av 19 

Umeå kommun Sammanträdesprotokoll 

Fritidsnämnden 2024-11-20 

 

    
Justerares sign:  Utdraget bestyrks: 

 

I Vänsterpartiets budgetförslag för 2025 så hade Fritidsnämnden tillförts 

ytterligare 6,1 miljoner kronor utöver majoritetens budget. 

 

Vänsterpartiets förslag innehöll konkreta satsningar på: 

- En ny fritidsbank på Ersboda 

- Ytterligare driftsmedel för kommunens friluftsliv 

- En höjning av aktivitetsstödet med 2 kr för varje deltagartillfälle 

- Förbättrad bemanning och öppettider på våra fritidsgårdar 

- En sänkning av besöksavgifterna på Navet för barnfamiljer. 

Beslutet ska skickas till 
KS Diarium senast 2024-11-29, e-postmeddelandets ämnesrad inleds med 

diarienummer KS-2024/00555 
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§ 69 
Diarienr: FN-2024/00046 

Kvalitetsdeklarationer och servicenivåer 2025 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar  

 

att fastställa kvalitetsdeklarationer 2025 för Bad, Drift, Föreningsbyrån 

och Unga. 

 

att återremittera servicenivåer 2025 för Bad. 

 

att återremittera servicenivåer 2025 för Drift. 

 

att tillsammans med tekniska nämnden genomlysa konsekvenser vid 

eventuella förändringar av säsongslängder. 

 

att tillsammans med tekniska nämnden genomlysa konsekvenser av 

ändrade temperaturkrav för Nolia bandybana. 

 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M), Christer Lindvall (M) och Solveig 

Granberg (C) reserverar sig till förmån för eget yrkande, se 

Fritidsnämndens beslutsordning nedan. 

Ärendebeskrivning 

Utförandet av fritidsnämndens grunduppdrag förtydligas genom 

verksamheternas kvalitetsdeklarationer. I kvalitetsdeklarationerna ges 

Umeå kommuns invånare möjlighet att få insikt i vad de kan förvänta sig av 

verksamheten. 

 

Fritidsförvaltningen har valt att komplettera kvalitetsdeklarationerna för 

Bad och Drift med specificerade servicenivåer, vilka beskriver exempelvis 

säsongslängder, öppettider samt andra faktorer som påverkar den 

övergripande servicenivån. 
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Beslutsunderlag 

Kvalitetsdeklarationer 2025 för Bad, Drift, Föreningsbyrån och Unga 

 

Servicenivåer Bad: 

Hemgårdens bad och gym 2025, Navet 2025, Obbolabadet 2025, 

Storsjöhallen och Aquarena 2025, Sävar simhall 2025, Umelagun 2025 och 

Vallabadet 2025 

 

Servicenivåer Drift: 

Bräntberget 2025, idrottsanläggningar 2025, isbanor 2025, konstgräsplaner 

2025, materialuthyrning 2025, Nolia ishall och bandybana 2025, 

Nydalafältet 2025, skidspår 2025 och strandbad 2025 

Beredningsansvariga 

Monica Svonni, verksamhetschef Föreningsbyrå/stab 

Åsa Säfsten Boman, verksamhetschef Bad 

Anders Linder, verksamhetschef Drift 

Matilda Tapani, verksamhetschef Unga 

Fritidsnämndens beslutsordning 

Under ärendets handläggning framkommer att det finns vissa avvikelser i 

utskickade servicenivåer och det som presenteras på nämnden. 

Fritidsdirektören uppmärksammar nämnden på möjligheten att besluta om 

servicenivåerna i december i stället då det är av vikt att det är tydligt för 

nämnden vilka förändringar som föreslås. 

 

Yrkanden 

Joline Göttfert (M) – återremiss av den del i ärendet som gäller 

servicenivåer för Bad och Drift. 

 

Joline Göttfert (M) lägger fram yrkanden från Moderaterna och 

Centerpartiet: 

Servicenivå idrottsanläggningar: 

Yrkande: Att tillsammans med tekniska nämnden genomlysa konsekvenser 

vid eventuella förändringar av säsongslängder 
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Servicenivåer Nolia ishall och bandybana 

Yrkande: Att tillsammans med tekniska nämnden genomlysa konsekvenser 

av ändrade temperaturkrav för Nolia bandybana 

 

Kvalitetsdeklaration, unga 

Yrkande: Ändra i tredje stycket till en övre åldersgräns på 19 år: 

"Ungdomsverksamheten vänder sig till åldern 13-19 år med fokus på elever 

på högstadiet och unga i gymnasieåldern. 
 

Propositionsordning som godkänns 

Ordföranden inleder med att pröva yrkanden som rör servicenivåer och 

finner att nämnden beslutar om återremiss av den del i ärendet som avser 

servicenivåer 2025 för Bad och Drift. 

 

Bifall mot avslag till M och C:s första yrkande. Yrkandet bifalls. 

Bifall mot avslag till M och C:s andra yrkande. Yrkandet bifalls. 

 

Därefter följer den del i beslutet som rör kvalitetsdeklarationer. 

Avslag mot bifall till M och C:s tredje yrkande. Yrkandet avslås. Nämnden 

beslutar att fastställa kvalitetsdeklarationer 2025 för Bad, Drift, 

Föreningsbyrån och Unga enligt tjänsteskrivelsens förslag. 
 

Ordföranden konstaterar att nämnden beslutat att Servicenivåer för Bad 

respektive Drift 2025 återremitteras och tas upp till beslut i december. 

Nämnden har också bifallit två tilläggsuppdrag som avser genomlysning av 

konsekvenser vid eventuella förändringar av säsongslängder samt ändrade 

temperaturkrav för Nolia bandybana. 
 

Reservation 

Joline Göttfert (M), Roger Persson (M), Christer Lindvall (M) och Solveig 

Granberg (C) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

Beslutet ska skickas till 
Verksamhetschefer och enhetschefer på Fritid 

Kommunikatörer Fritid 

Lokalbokningen 
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§ 70 

Diarienr: FN-2024/00003 

Information och rapporter november 2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna redovisningen av informationen. 

Ärendebeskrivning 

Rapport från musikalen Galaxernas konung i Holmsund 

Ari Leinonen (S) har varit och sett musikalen i Holmsund och delar med sig 

av sina intryck. Under många år har musikaler satts upp i Holmsund där 

fritidsnämndens verksamhet Musikhuset i samverkan med Storsjöskolans 

årskurs 9 och musiklärare är engagerade i skapandet av musikalen. 

Ordföranden uppmanar nämnden att om möjligt ta del av musikalen nästa 

gång tillfälle ges. 

 

Analys Luleå kommuns nettokostnad för fritidsverksamhet/invånare 

Vid fritidsnämnden i oktober fick nämnden en genomgång av rapporten 

Nettokostnadsjämförelse fritidsverksamhet som förvaltningen 

sammanställt. En jämförelse med andra kommuner visade att Luleå 

kommun hade den högsta nettokostnaden för fritidsverksamhet vilket 

väckte nämndens nyfikenhet. Monica Svonni, verksamhetschef, har varit i 

kontakt med Luleå kommun för att ta del av deras analys av 

nettokostnaden. De har inte kunnat ge en entydig förklaring till 

nettokostnaden men en faktor som kan ha påverkat är att kommunen 

övergått från egna verksamhetskoder till SCB:s verksamhetskoder. 

 

Fritidsdirektören informerar 

• Invigning av Carlslundsskolan 

Stefan Hildingsson avlägger rapport från invigningen 7 november där 

bl a fritidsnämndens ordförande Ari Leinonen höll tal. På området finns 

en ny konstgräsplan och idrottshall och i anslutning till idrottshallen har 

Gimonäs Umeå IF (GUIF) sitt kansli. 
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• Invigning av luftskyttehall, Umeå Energi Arena Vatten 

Ari Leinonen (S) och verksamhetschef Monica Svonni deltog vid 

invigningen 9 november. Lokalen delas med utövare av bågskytte och 

de medverkade också vid arrangemanget. 

• Fritidsnämnden 11 december 

Efter sammanträdet i december planeras en julavslutning för nämnden. 

Nämndsekreteraren skickar ut mer information. 

Beredningsansvariga 

Stefan Hildingsson, fritidsdirektör 
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§ 71 
Diarienr: FN-2024/00004 

Anmälningsärenden/delegationsbeslut november 

2024 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar 

 

att godkänna redovisningen av delegationsbeslut och anmälningsärenden 

för november 2024. 

Ärendebeskrivning 

Delegationsbeslut 

Föreningsbyrån 

Anmälningsärenden november, dnr: FN-2024/00004-30 

 

Anmälningsärenden 

Allmänna ärenden 

Kommunstyrelsens beslut 2024-10-15 § 157, ”Plan för etapp 2; Program för 

tillgänglighet i Umeå kommun 2018-2030”, dnr: FN-2024/00034-4 

 

Kommunfullmäktiges (KF) beslut 2024-10-28 § 176, ”Motion 15/2023: 

Bekämpa kriminalitet och öka tryggheten i Umeå; Joline Göttfert (M)”, dnr: 

FN-2023/00053-4 

 

KF beslut 2024-10-28 § 177, ”Motion 18/2023: Gör det enklare att hyra 

kommunens lokaler; Joline Göttfert (M)”, dnr: FN-2023/00049-4 

Beredningsansvariga 

Elisabeth Anttu, nämndsekreterare 

 
 

 

 


